

5 مارس 2026

5 March 2026

**Disclosures and Compliance Section
Market Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange**

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين،،،
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Circular Resolution of the Board of Directors of Fertiglobe plc (Company) on Wednesday 4 March 2026

الموضوع: إصدار قرار مجلس إدارة شركة فيرتيغلوب شركة عامة محدودة بالأسهم (الشركة) يوم الأربعاء الموافق 4 مارس 2026

We refer to the above matter and write to notify you that the Company's Board of Directors issued a written resolution by circulation at 6:00 PM on Wednesday, 4 March 2026, whereby it resolved to approve the Company's audited annual financial statements (standalone and consolidated) for the financial year ended 31 December 2025.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نفيدكم بأن مجلس إدارة الشركة قد أصدر قراراً بالتميرير في تمام الساعة السادسة من مساء يوم الأربعاء الموافق 4 مارس 2026، حيث قرر بموجبه الموافقة على البيانات المالية السنوية المدققة للشركة (المستقلة والمجمعة) عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.

Please find attached a copy of the Company's audited annual financial statements (standalone and consolidated).

مرفق طيه نسخة من البيانات المالية السنوية المدققة للشركة (المستقلة والمجمعة).

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

R. Guindy

**Ms. Rita Guindy
Director-Investor Relations**

السيدة/ ريتا جندي
مدير علاقات المستثمرين



Copy to: Capital Market Authority (CMA)

نسخة إلى: السادة/هيئة سوق المال المحترمين